
Referat fra bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Pilegårdsparken  
17. november 2023 
 

 

 

Dagsorden: 
 
1. Kasserne giver en status på regnskaberne 
 
2. Fastsæ:else af datoer for 2024 
 
3. Gyngetræ, hvad gør vi? 
 
4. Teltet/skursituaHon orientering 
 
5. Opfølgning fra vores møde med kommunen, referat vedhæLet (MarHn og Birgi:e) 
 
6. Status på området, noget nyt? 
 
7. Opdatering af indhold på hjemmesiden 
 
8. Eventuelt 
 

Ad 1  

Vi har et mindre overskud, og 7 medlemmer mangler at betale. Vi forventer, at det samlede regnskab lander 
tæt på budget. 

Ad 2.  

Bestyrelsen blev enige om at fastlægge følgende datoer for de kommende begivenheder i 
grundejerforeningen: 

Fastelavn 25. februar 2024 

Bestyrelsesmøde 21. marts 2024 

Opsamlingsdag 17. marts 2024 

Generalforsamling 24. april 2024 

Vejfest 17. august 2024 

Ad 3 

Gyngetræ – Birgi:e taler med Jan (en træklatre) om at hænge gynger op. Jesper overtager opgaven med at 
indkøbe tov, Rimas hjælper med at skaffe træ Hl at besky:e de grene, som gyngetovene skal hænge i. Vi 
håber at få løst problemet med de manglende gynger inden foråret. 



Ad 4 

Vi har ansøgt om at få lov at opsHlle et skur på 1,4 m2 på kommunens areal Hl opbevaring af vores fes:elt, 
vores fastelavnskøller, opsamlingsposer mv., men har desværre fået afslag. Birgi:e har eLerfølgende taget 
sagen op med kommunen, der har lovet at se på den igen. Birgi:e har sendt en ny ansøgning, og vi håber, at 
vi denne gang får Hlladelse Hl at opføre skuret. 

Ad 5 

Birgi:e og MarHn har deltaget i aLenmøde med kommunen. Der henvises Hl kommunens referat fra mødet. 
Referatet ligger på vores hjemmeside. 

Ad 6 

Velliv har købt Brd. Andersen-grunden og overtager dermed byggeriet på den tomme erhvervsgrund syd for 
vores vestlige kofold. Der er taget nye boreprøver for at måle forureningen på grunden. Vi må afvente og se, 
hvordan Hngene udvikler sig. Det er stadig Nordstern (Casa), der er bygherre på projektet. 

Vi har talt med kommunen om klipning af græsraba:erne rundt om foldene. I sommer blev der klippet 
kanter på et uheldigt Hdspunkt, hvor blomsterne blomstrede, hvilket ikke er gavnligt for biodiversiteten. 
Kommunen er villige Hl at ly:e Hl vores ønsker om, hvornår der skal klippes. Vi talt om, at midt september 
vil være et godt Hdspunkt.  

Der er efeu i hegnet mod den Hdligere Nordeabygning. Det kvæler træerne. Birgi:e spørger Elisabeth 
Clemmesen i kommunen, om der skal gøres noget.  

Natasha får et navn fra Birgi:e og taler med sine naboer og kommunen vedrørende fartbegrænsning ved 
indgangen Hl Pilegårdsparken. 

Ad 7 

Natasha opdaterer indholdet på intrane:et og berne gamle nyheder. 

Ad 8 

Vi fortsa:e aLenen med den årlige middag for bestyrelsen. 

 

 

 


